
 
 

Zapisnik 13. redne seje ŠZ ŠOU v Ljubljani 

 

  
ZAPISNIK 13. REDNE SEJE 
ŠTUDENTSKEGA ZBORA 

ŠTUDENTSKE ORGANIZACIJE UNIVERZE V LJUBLJANI 
 

ki je bila v torek, 12. 5. 2015, 

na sedežu ŠOU v Ljubljani, Vojkova 63. 
 
 
Seja se je pričela ob 19:05. 
 
Prisotnih poslancev: 35 
Prisotnost poslancev je razvidna s prezenčne liste. 
 
Ostali prisotni: Petra Krulc, Martin Kovač, Jure Karlin, Žan Bokan, Kristian Schulz, Branka 
Lučič, Matevž Zorič, Anej Peter Lah, Tadej Marinič, Matej Kert, Rok Petrič,Klemen Mesarec, 
Tim Robič, Rok Likovič, Ana Belčič, Matej Lebreht, Klemen Peran, Janja Zdovc. 
 
 
13. redno sejo Študentskega zbora je vodil Tilen Gorenšek, predsednik Študentskega zbora 
ŠOU v Ljubljani.  
 
Predlagan je bil naslednji dnevni red:  
 

1. Potrditev zapisnika 12. redne seje; 
2. Predstavitev dvomesečnih poročil resorjev in stalnih dejavnosti ŠOU v Ljubljani; 
3. Predstavitev štirimesečnih poročil nadzornih organov in Volilne komisije ŠOU v 

Ljubljani; 
4. Seznanitev z odstopom člana Volilne komisije ŠOU v Ljubljani; 
5. Javnost študentskih anket o pedagoškem delu; 
6. Predlog Rebalansa proračuna 2015 (1. branje); 
7. Poslanske pobude in vprašanja; 
8. Razno. 

 
 

Navzoče je najprej nagovoril in lepo pozdravil predsednik Študentskega zbora ŠOU v 
Ljubljani, Tilen Gorenšek.  
 
 
 
Ad 1.  
 

 Potrditev zapisnika 12. redne seje; 
 
Poslanci so prejeli zapisnik 12. redne seje.  
 
K besedi se je prijavila Marike Grubar. 
 
/Marike GRUBAR/ Opozorila je, da se je pri eni izmed točk zapisnika 12. redne seje pojavila 
slovnična napaka. 
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Predsedujoči je ugotovil, da je zapisnik 12. redne seje, s popravki, potrjen. 
 
 
 
Ad 2.  
 

 Predstavitev dvomesečnih poročil resorjev in stalnih dejavnosti ŠOU v 

Ljubljani; 
 

Predsedujoči je k besedi povabil Roka Likoviča. 
 
/Rok LIKOVIČ/ Vse je lepo pozdravil. Povedal je, da so meseca marca izvedli projekt Mesec 
kulture, ukvarjali pa so se tudi s prenovo aktov ŠOS ter izvajali tekoče projekte. Aprila so se 
ukvarjali s prvim odstopom ministrice za izobraževanje nato pa še z drugim odstopom 
ministrice, posledično se je komunikacija z ministrstvom glede Zvis-a nekoliko ustavila, sami 
so pa svoje delo še naprej opravljali. Aprila so sodelovali pri projektu Mesec sociale in 
zdravstva, imeli so krvodajalsko akcijo, projekt Jem zdravo, začeli so se pripravljati še na 
Škisovo tržnico.  
  
Naslednji je bil k besedi povabljen Klemen Mesarec. 
 
/Klemen MESAREC/ Vse je lepo pozdravil. Povedal je, da je aprila potekal njihov največji 
projekt Mesec sociale in zdravstva, ki se je odvijal od 31. marca do 22. aprila. Izvedli so več 
vsebinskih in športnih dogodkov. Začeli so z otvoritvijo v hostlu Celica, izvedli so javno 
tribuno na temo socialnega podjetništva, zatem so v sodelovanju s ŠOVZ-ji izvedli projekt 
Jem zdravo, nadaljevali so z javno tribuno o novodobnem suženjstvom, v Cankarjevem 
domu so izvedli javno tribuno o legalizaciji konoplje, priključili so se projektu Častim pol litra, 
organizirali so pohod na Šmarno goro, v sodelovanju z Društvom študentov medicine so 
organizirali projekt Misli na srce, 22.4. pa še najbolj odmeven projekt Marihuana marš. Zbirali 
so papir, začeli pa so tudi z zbiranjem sredstev za Nepal. 21. 4. je potekal shod proti 
neplačanim pripravništvom. Omenil pa je še problematiko zmanjševanja sredstev za 
programe Erasmus. 
 
Zatem je bila k besedi povabljena Ana Belčič. 
 
/Ana BELČIČ/ Vse je lepo pozdravila. Povedala je, da je bila organizirana novinarska 
konferenca na temo zmanjševanja izpitnih rokov. Največ dela pa je bilo vloženega v projekt 
e-gradiva, ki je sestavljen iz treh segmentov. Prvi je snemanje gostujočih predavanj v 
sodelovanju z Radiem Študent, drugi je digitalizacija študijskih gradiv, tretji pa prenova 
spletne strani s študijsko literaturo. Pri zadnjem projektu so izvedli dva javna razpisa. Zbirali 
so tudi podatke po knjižnicah o najbolj uporabljenih gradivih, izvedli pa so tudi ankete. 
Naslednji projekt je povezan z izbiro študija, anketirali bodo študente, dijake in diplomante, 
ker želijo ugotoviti kaj jih motivira pri izbiri študija. Izvedli pa so še razpis za sofinanciranje 
dejavnosti, ki bodo študentom pripomogle pri  pridobitvi pogojev za Zoisovo štipendijo. Začeli 
pa so s pripravo posveta o desetletju bolonje. Poteka pa še projekt Študij pred študijem. 
 
Naslednji se besedo dobil Rok Petrič. 
 
/Rok PETRIČ/ Povedal je, da so v mesecu marcu izvedli dva večja projekta. Prvi je bil 
smučarski zaključek na Cerknem, drugi pa Mesec kulture. Organizirali so otvoritev v hostlu 
Celica, imeli so teden odprtih vrat muzejev in galerij, potopisna predavanja, teden 
brezplačnih ustvarjalnih delavnic, predizbora in finale improlige, kulturo športa in sprostitve, 
imeli so voden ogled Ljubljane, kulturo pitja in kulinarične delavnice v sodelovanju s 
Študentsko menzo, zaključek pa je potekal v hostlu Celica. Zahvalil se je zavodom za pomoč 
pri organizaciji. Študentom so omogočili oglede predstav v Drami. Na smučarski zaključek so 
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peljali preko 300 študentov. Meseca aprila so se ukvarjali s projektom ŠOU spoznava Evropo 
in izletom v Beograd, zaradi premajhnega števila prijav so bili primorani projekt odpovedati. 
 
Predsedujoči je povedal, da se je Juš Dobnikar opravičil in bo namesto njega predstavljal 
Kristian Schulz. 
 
/Kristian SCHULZ/ Vse je lepo pozdravil in se predstavil. Povedal je, da so se oba meseca 
ukvarjali z izdelavo študentskih izkaznic, nudili pomoč študentom. Pomagali so pri 
posredovanju sob. Sodelovali so pri organizaciji smučanja na Cerknem, v sodelovanju z ESN 
Ljubljana vikend v Kranjski Gori. Med večjimi projekti je bil Spring break v Poreču. Izvedli so 
tečaj slovenščine.  
 
Naslednji je bil k besedi povabljen Matej Lebreht. 
 
/Matej LEBREHT/ Povedal je da so v marcu in aprilu sledili začrtani viziji resorja, ki je 
dajanje komunikacijske podpore, približevanje projektov študentom. Za projekte resorjev so 
vodili komunikacijske strategije, komunicirali so z javnostmi, odgovarjali na novinarska 
vprašanja. Izvedli so notranjo raziskavo o poslanstvu in viziji organizacije ter na podlagi 
rezultatov zasnovali novo celostno podobo. Vsak teden se je izvajal podcast 420 sekund v 
katerem študente seznanjajo s problematikami, jih kritično ovrednotijo ter napovejo prihodnje 
dogodke. Analizirajo kliping ter sledijo strategijam, vzpostavili so tudi Instagram profil, krepijo 
odnose znotraj organizacije. V prihodnje bodo vzpostavili novo spletno stran, prenovili CGP. 
V mesecu maju bodo izvedli projekt Bukvarnica na trati.  
 
Predsedujoči je k besedi povabil Tima Robiča. 
 
/Tim ROBIČ/ Vse je pozdravil. Povedal je, da je njihovo delo potekalo nemoteno, edina 
težava se je pojavila pri projektnem vodenju, prihajalo je do vprašanj zakaj so zaostajale 
sejnine. Težavo so rešili s skrbnikom. 
 
Zatem je bil k besedi povabljen Jure Karlin. 
 
/Jure KARLIN/ Vse je pozdravil. Povedal je, da so na tedenski ravni pripravili in polepili 
preko 70 plakatov, skrbijo za promocijo, naročili so nov promocijski material. Pomagajo pri 
naročilih za ostale resorje. 
 
Predsedujoči je povedal, da se mu je Sebastjan Runovc opravičil in je k besedi povabil Petro 
Krulc. 
 
/Petra KRULC/ Vse je pozdravila in povedala, da so zaključili s prvim kontrolnim obdobjem. 
Pregledanih je bilo približno 300 lokalov in pripravljenih prav toliko zapisnikov. Zatem so to 
obravnavali na prvi redni seji Komisije za prehrano. Na seji so se odločili za 41 opominov in 
12 odpovedi od pogodb. V marcu in aprilu se je urejal arhiv za zapisnike in sklepe in 
inšpektorji so pričeli z novim kontrolnim obdobjem. 
 
Naslednji je bil k besedi povabljen Klemen Peran. 
 
/Klemen PERAN/ Vse je pozdravil in povedal, da so na DSL-ju v zadnjih dveh mesecih bili 
zelo aktivni na vsebinskem in projektnem delu. Izvedli so sejo dijakov, upravni odbor se 
dobiva tedensko, eno izmed sej pa so izvedli na ŠOU v Ljubljani. Pripravili so projekt 
medsebojnih inštrukcij, pripravili so natečaje ter pripravljali novo spletno stran in Facebook 
profil. Pripravili so anketo o izvenšolskih dejavnostih dijakov. Izvedli so dijaško nacionalno 
konferenco. Začeli so z delom na časopisu dijakov, vsebinsko pa so pomagali DOS-u, 
načrtujejo še okroglo mizo o diskriminaciji, začenjajo pa s pripravami na maturo.  
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Predsedujoči je povedal, da Tomaža Rakarja ni, Ana Pavlič pa se mu je opravičila, vendar je 
poudaril, da imajo vsa poročila na elektronski pošti. 
 
Zatem je predsedujoči odprl razpravo. 
 
K besedi se je prijavil Jure Novak. 
 
/Jure NOVAK/ Podal je komentar glede lektoriranja poročil, saj je prisotnih veliko slovničnih 
napak. Zanima ga zakaj se izpušča alinejo v kateri je potrebo eksplicitno navesti porabljena 
sredstva za posamezni projekt.  
 
/Matej LEBREHT/ Vse je pozval, da lahko svoja poročila pošljejo na njegov resor, kjer bodo 
lektorirali.  
 
Predsedujoči je povedal, da mu na drugo vprašanje ne zna odgovoriti, vendar je potrebno 
vse opisati in navesti ter, da imajo poslanci pravico od vodij stalnih dejavnosti in ministrov 
zahtevati, da poročila dopolnijo. 
 
/Ana BELČIČ/ Dodala je, da pri njej manjka števila pri projektu Študij pred študijem, ker 
nastajajo stroški le glede prevoza in to delo opravljajo sodelavci resorja ter se jim potem 
napiše kot redno delovno obveznost.  
 
 
 
 
Sklep: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani se seznanja z  dvomesečnimi poročili 
predsedstva ŠOU v Ljubljani in stalnih dejavnosti ŠOU v Ljubljani.   
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 34 
PROTI: 0 
VZDRŽAN: 1 
 
Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep sprejet. 
 
 
 
Ad 3.  
 

 Predstavitev štirimesečnih poročil nadzornih organov in Volilne komisije ŠOU v 
Ljubljani; 

 
Predsedujoči je k besedi povabil Žigo Urankarja z Razsodišča. 
 
/ Žiga URANKAR/ Vse je lepo pozdravil. Povedal je, da je poročilo pripravil še prejšnji 
predsednik Matej Brajnik. Obravnavali so eno zadevo, Razsodišče je prvič odločalo v zvezi z 
obtožnico na prvi stopnji. Pritožba zoper razsodbo ni bila vložena, zato je obsodba 
pravnomočno sprejeta in objavljena. Zasedali so na treh izrednih sejah in treh izrednih sejah 
malega Senata. Poleg tega so sprejeli poročilo o delu v prejšnjem obdobju in sprejeli 
program za poletno obdobje. Seznanili so se tudi z delom začasnega izvenresornega 
delovnega telesa in imenovali v telo članico Razsodišča Metko Kuhar. Razpisali so tudi 
volitve v volilni enoti Visoka šola za risanje in slikanje za člana v Študentskem zboru. 
Objavljen je pa je tudi razpis za dva člana Razsodišča. 
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Naslednji je bil k besedi povabljen Rok Pograjc s Tožilstva ŠOU v Ljubljani. 
 
/Rok POGRAJC/ Vse je lepo pozdravil in podal nekaj osnovnih podatkov glede Tožilstva 
ŠOU v Ljubljani. Ukvarjali so se s finančnim nadzorom nad poslovanjem stalne dejavnosti 
Tribune, saj je bila vložena obtožnica za obravnavo pred Razsodiščem. Tožilstvo se je 
ukvarjalo še zahtevo za odvedbo postopka s strani Izidorja Bašlja in Doriana Šiška, Tožilstvo 
je zahtevo soglasno zavrnilo.  
 
Naslednja je bila k besedi povabljena Branka Lučič iz Volilne komisije. 
 
/Branka LUČIČ/ Vse je lepo pozdravila. Povedala je, da so se konstruirali v februarju in 
urejali dokumentacijo. Marca so se seznanili z odstopom poslanca Jana Kreča in o tem 
obvestili Razsodišče. Razpisali so volitve, ukvarjali so se reorganizacijo. Aprila so se 
pripravili na volitve, ki so bile izvedene 6. maja, kjer je bila izvoljena nova poslanka. Sestali 
so se na šestih sejah, seznanili so se še z odstopom enega od članov Volilne komisije, 
Martina Černiča. 
 
Predsedujoči je odprl razpravo, ker prijav k besedi ni bilo je razpravo zaprl in prešel na 
glasovanje.  
 
Sklep: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani se seznanja s štirimesečnimi poročili 
Razsodišča, Tožilstva in Volilne komisije ŠOU v Ljubljani.  
 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 35 
PROTI: 0 
VZDRŽAN: 0 
 
Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep soglasno sprejet. 
 
 
 
Ad 4. 
 

 Seznanitev z odstopom člana Volilne komisije ŠOU v Ljubljani; 
 
Predsedujoči je povedal, da so v sklicu seje prejeli odstopno izjavo člana Volilne komisije, 
Martina Černiča. Dobil je službo v tujini in zato ne more opravljati dela.  
 
Predsedujoči je odprl razpravo, ker prijav k besedi ni bilo je razpravo zaprl in prešel na 
glasovanje.  
 
 
Sklep: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani se seznanja z odstopom Martina Černiča, člana 
Volilne komisije ŠOU v Ljubljani. 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 35 
PROTI: 0 
VZDRŽAN: 0 
 
Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep soglasno sprejet. 
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Ad 5. 
 

 Javnost študentskih anket o pedagoškem delu; 
 
Predsedujoči je k besedi povabil zagovornico točke Ano Belčič. 
 
/Ana BELČIČ / Povedala je, da gre za ankete, ki se jih izpolnjuje pred prijavo na izpit. 
Prizadevajo si, da bi rezultati anket postali javni, kakor je to na Univerzi v Mariboru. Da bi 
rezultati postali javni bi spodbudilo k večji odgovornosti predavateljev. Dodala je, da je bil na 
to temo napisan tudi članek v Dnevniku. Tam je bilo napisano, da bi se strinjali z objavo 
rezultatov, vendar, da bi bili ti anonimni, dodala je, da se sami s tem ne strinjajo, ker to ne bi 
pripomoglo k večji odgovornosti. 
 
K besedi se je prijavil Janoš Ježovnik. 
 
/Janoš JEŽOVNIK/ Zanimalo ga je kdaj je bil objavljen članek. Povedal je, da ko se je 
sprejemal pravilnik o študentskih anketah v prejšnjem letu je bilo do zadnjega vključeno, da 
bodo rezultati anonimizirano objavljeni in so potem na dopisni seji ta člen izločili. Zato je ta 
izjava Univerze neresnična. 
 
/Ana BELČIČ/ Povedala je, da ima shranjen kliping, ki mu ga lahko posreduje, je pa 
dostopen tudi na spletu. 
 
/Janoš JEŽOVNIK/ Zanimalo ga je še, če bi lahko vložili zahtevo za presojo. 
 
/Ana BELIČIČ/ Povedala je, da bi lahko, čeprav piše, da to določajo interni pravilniki. 
 
Sklep: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani podpira vključitev predlaganih sprememb, 
povezanih z javno objavo študentskih anket in periodičnimi pregledi dela 
visokošolskih učiteljev z namenom doseganja višje kakovosti visokega šolstva v 
Sloveniji. 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 35 
PROTI: 0 
VZDRŽAN: 0 
 
Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep soglasno sprejet. 
 
 
 
 
 
Ad 6. 
 

 Predlog Rebalansa proračuna 2015 (1. branje) 
 
Predsedujoči je k besedi povabil zagovornika točke, Roka Likoviča. 
 
/Rok LIKOVIČ/ Vse je lepo pozdravil. Razložil je kako poteka rebalans. Povedal je, da je bilo 
leto 2015 najslabše proračunsko leto, proračun pa je bil konzervativno postavljen. Povedal 
je, da je prvo nakazilo ZUJF prišlo dva tedna nazaj, padec koncesijske dajatve pa trenutno 
znaša 4%, kar sta dobri novici. Dodal je, da je obseg študentskega dela sicer padlo, ampak 
so se suma sredstev manj padla, ker so se urne postavke povišale.  
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S prihodkovne strani znese 813,800 evrov (koncesijska dajatev in ZUJF). Pri odhodkovni 
strani je razložil, da so bili resorji pri krčenju sredstev navadno najbolj na udaru, bodo po 
rebalansu dobili dodatnih 44,000 evrov. Resor za študijsko problematiko bi dobil 6 tisoč 
evrov, s tem bi okrepili odzivanje, Resor za socialo in zdravstvo dodatnih 8 tisoč evrov. 
Resor za mednarodno sodelovanje 8 tisoč evrov, Resor za obštudijske dejavnosti 13 tisoč 
evrov. Resor za ŠOVZ je opredelil, da ne potrebuje dodatnih sredstev. Resor za 
komuniciranje in razvoj pa 9 tisoč evrov.  
Športna zveza Univerze v Ljubljani, ki krije kotizacijo tekmovanj, bi pridobili 2 tisoč evrov. 
Dijaška skupnost Ljubljana bi prejela 4 tisoč evrov, saj se je izredno izkazala z delom, saj 
dijaki izvajajo dobre projekte. KISS bi prejel 10 tisoč evrov za promocijo ŠOU v Ljubljani, ki 
obeležuje petindvajseto obletnico ter so šli v prenovo CGP-ja. 
Zavod Kersnikova bi prejel 60 tisoč evrov, kar bi omogočilo pri sanaciji.  
ŠOU Šport bi prejel 16 tisoč evrov, saj nudi izvrstne športne dejavnosti. Zavod ŠOLT bi 
pridobil dodatnih 11 tisoč evrov. Beletrina bi pridobila 15 tisoč evrov, Radio Študent pa 50 
tisoč evrov, saj potrebujejo ta sredstva za nemoteno delovanje. Socialni inkubator Študentski 
kampus bi pridobil dodatnih 95 tisoč evrov za delovanje do konca leta 2015 (vsi stroški). 
Študentska svetovalnica bi prejela 48 tisoč evrov za boljše izvajanje svojih dejavnosti, 
Študentska menza pa dodatnih 25 tisoč evrov za svoje dejavnosti.  
Razpisi za društva bi se povečali za 10 tisoč evrov, Fundacija Študentski tolar za 12 tisoč 
evrov. Investicija v Študentski kampus bi znašala 300 tisoč evrov. ŠOVZ-ji bi pridobili 
dodatnih 10 tisoč evrov. Študentski zbor bi prejel dodatnih 4 tisoč evrov, predsedstvo 15 
tisoč evrov za nemoteno delovanje, Tožilstvo 1,500 evrov in Razsodišče tisoč evrov. 
Proračunska rezerva bi se povišala na 200 tisoč evrov. Odhodki skupnih služb bi se povišali 
za 16 tisoč evrov, za toliko bi se povišali tudi materialni stroški.  
 
 
Predsedujoči je odprl razpravo. 
 
K besedi se je prijavil Janoš Ježovnik. 
 
/Janoš JEŽOVNIK/ Zanimalo ga je glede povečanja na Resorju za obštudijske dejavnosti. 
Glede na to, da se za Mesec kulture in smučarske zaključke oboje poveča za 4 tisoč evrov. 
Zanimalo ga je ali se načrtuje še en projekt Meseca kulture, glede na to, da je ta že bil 
izveden.  
 
/Rok PETRIČ/ Povedal je, da glede na to, da je bil projekt Smučarski zaključki zelo uspešen 
želijo le tega ponoviti. Glede Meseca kulture je povedal, da so izvedli toliko projektov, da so 
porabili že vsa sredstva, niso pa poravnali še vseh dolgov. Lahko bodo pa organizirali še kak 
kulturni dogodek.  
 
/Janoš JEŽOVNIK/ Dodal je, da se mu zdi negospodarno, da se za polovico prvotnega 
zneska povečuje za že izpeljan projekt.  
 
K besedi se je prijavil Jure Novak. 
 
/Jure NOVAK/ Zanimalo ga je ali bi sredstev za honorarje zmanjkalo, če ne bi prišlo do 
povečanja. Dodal je, da bi lahko bili solidarni z drugimi študenti in sami pokrili to, kar so si 
izpogajali. Zanimalo ga je zakaj v proračunu niso razvidna celotna sredstva za projekt 
Kampus. Zanimalo ga je še kaj pomeni postavka Zunanje financiranje za dobo 12 mesecev.  
 
Predsedujoči je dodal, da so to vprašanja na katera bi znal direktor bolje odgovoriti. 
 
/Rok LIKOVIČ/ Povedal je, da bi morali znižati dohodek ali pa katerega sodelavca odsloviti. 
Povedal je, da 300 tisoč evrov študentski del, ki je bil že prvotno opredeljen. Za drugo 
vprašanje je  povedal, da so se dogovarjali računovodstvo in direktor. 
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Ker ostalih prijav k besedi ni bilo je predsedujoči razpravo zaprl in prešel na glasovanje. 
 
Sklep: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani se seznanja s predlogom rebalansa proračuna 
ŠOU v Ljubljani za leto 2015 in ga vrača predlagatelju, da ga skladno z opravljeno 
razpravo pripravi za drugo obravnavo.  
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 34 
PROTI: 0 
VZDRŽAN: 1 
 
Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep sprejet. 
 
 
Ad 7. 

 Poslanske pobude in vprašanja; 
 
Predsedujoči je povedal, da do pričetka seje ni prejel nobene poslanske pobude ali 
vprašanja. 
 
 
Ad 8. 

 Razno. 
 
Predsedujoči je povedal kdaj bo naslednja seja Zbora.  
 
K besedi se je prijavila Maja Hercog. 
 
/Maja HERCOG/ Povedala je, da je danes stresel Nepal še en močan potres in je to država, 
ki si sama ne bo znala pomagati, pomoč pa prihaja počasi, poleg tega se bliža monsunsko 
obdobje ter ljudje ne bodo imeli strehe nad glavo. Vse je pozvala, da se pridružijo zbiranju 
sredstev, sama se bo pa odpovedala sejnini in ta sredstva namenila za Nepal. 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 20:30. 
 
Ljubljana, 12.5.2015. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zapisnik zapisala: 
 

Tajnica Študentskega zbora 
ŠOU v Ljubljani 

Kaja Fikfak 

Zapisnik potrjuje: 
 

Predsednik Študentskega zbora 
ŠOU v Ljubljani 
Tilen Gorenšek 
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